



KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490, STYRELSEMÖTE 2024-02-26

NÄRVARANDE PÅ SPORTHALLEN: (Ordförande) Peter Lexander, (Kassör) Per Thörnhult, (Fotboll) Lovain Mohlen, (ledamot) Sten Pettersson, (ledamot) Jonas Liw, för mötet vald sekreterare Jonas Liw.

1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

2) EKONOMIN

2:1 Hur ligger vi till/hur gick det?

2:1.1 Per - 50 000 kronor från 2023 saknas som är ett bidrag från Göransons stiftelser för solceller.

Dessa kommer falla in i 2024 med ett plusresultat istället.

2:1.2 Per – Det finns en post som tros vara en semesterskuld som inte är utbetald. Denna kommer Per Reda ut till nästa möte.

2:1.3 Diskussion – Kring om KSK behöver en anställd Kanslist eftersom vi är så pass liten förening med få aktiva. Diskussionen utmynnade i att vi tror att intäkterna är så pass stora i jämförelse med utgifterna. För kanslist är att känslan är bra om man ser till den ekonomiska biten men inte helt klarlagt.

Per ser över dessa kostnader jämt mot intäkter och utgifter med att ha anställd personal. Återkommer med dessa siffror på budgetmötet innan årsmötet.

2:1.3 Per – Misstanke om att träningsavgifter saknas från herrlaget, stämmer inte i siffrorna. Per kollar upp detta och återkommer.

2:2 Vad sa revisorerna?

2:2.1 Per – Frågade revisorerna om han kan förenkla bokföringen. Revisorerna tycker absolut vi kan förenkla bokföringen. Pär förklarar att det innebär att vi bokför 1 gång inte 2 ggr som idag.

2:3 Per - vill ha nytt bokföringsprogram som är enklare. Alla deltagare håller med. Nuvarande kommer att fasas ut och nytt enklare program fasas in.

3) SKIDORNA

Ej närvarade

4) GYMNASTIK

Ej närvarande

5) FOTBOLLEN

5:1 Herrlaget måste utse/ha en ansvarig för både laget och ekonomin.

5:1.1 Peter Lexander – Diana och christoffer delar på ansvaret.

5:2 Herrlagets budget?

5:2.1 Lovain – Enligt sponsoravtalet med Timon är pengarna han drar in med sponsorer Fotbollens Pengar. Hon undrar hur detta ska fördelas. Diskussion och funderingar kring avlönad tränare i herr men inte i Dam. Även träningsavgifter och spelaravtal för fotbollen detta lär diskuteras och redas ut i fotbollen hur deras budget står sig mot alla kostnader.

Lovain tar med frågorna till Fotbollssektionens möte den 2024-03-26 för att reda ut allt detta.

5:3 Lovain – Informerar att bidrag kommer sökas för upprustning av damernas omklädningsrum.

5:4 Lovain - Hallhyror för ungdomslagen dras dessa ur lagkassor?

5:4.1 Peter - Hör med Lillemor, men borde inte bekostas av lagkassor.

5:5 Koder till sporthallen?

5:5.1 Jonas - Ändrar koder och skickar dessa till berörda lag.

5:6 Nät mot järnvägen/ Hillstavägen.

5:6.1 Lovain – Har varit i kontakt med trafikverket men inget gensvar. Hon återkopplar igen.

5:7 Damlaget hur blev det.

5:7.1 Lovain – Damlag är anmält till DIV 4 Gästrikland. Samarbete med Järbo fortgår.

6) KANSLIET/FASTIGHET

6:1 Peter – Informerar att Lillemor fortsätter att jobbar hemifrån.

- 6:2 Arbetsfördelning diskuterades** - för Kanslist då detta är styrelsens uppgift.
Detta kom vi eniga fram med liknande uppgifter som idag.
Fakturering, Bokning/ uthyrning, Fikaförsäljning, Betala räkningar och vara föreningens kontaktperson.

7) SPORThALLEn/VALLEn

7:1 Pelletskaminen och även öppna spisen, är det värt det?

- 7:1.1 Per - tycker inte det är värt mödan, Peter förklarar att tanken är att det ska få ner förbrukningstopparna på el som kostar oss onödiga pengar.
7:1.2 Sten – Testar att elda med pellets en månad för att se skillnad i elförbrukning

8) ÖVRIGA FRÅGOR –

8:1 Jonas - Ska vi ha en Kickoff för ledarna?

- 8:1.1 Inget som var intressant att dra vidare just nu.

8:2 Nästa möte. Budgetmöte på Sportvallen. Onsdagen den 3e april.

9) MÖTET AVSLUTAS

Vid protokollet: